
Øraker Skole - Agenda/ Referat fra FAU møte 10. oktober 

Julian Jose Kerob  8A 
Ikke til stede   8B 
Christian Rørdam  8C 
Andreas Holm   8D 
Guro Aurtande   9A 
Kirsti Merethe Solberg  9B 
Tone Maschoreck Jernæs 9C 
Meldt frafall   9D 
Anne Leindersen-Krog  9E 
Synne Torkildsen  10A 
Jon Bru    10B 
Randi Bjørklund  10C 
Runar E. Thorsrud  10D 
Katrine Talgø   10E 

Inger Johanne Prizzi   FAU leder og Referent 
Vigdis Lad   Rektor 

Neste møte: tirsdag 14. november – 18-1930, personalrommet, Øraker skole 

1 Orientering fra rektor 

• Bra skoleoppstart med 8. trinn på «teambuilding» på Sollerudstranda og Ullernbanen, 9. trinn med 
sjøskolen og overnatting i lavvo, og 10. trinn på tur til Vemork/Gaustatoppen 

• Nasjonale prøver 8. og 9. trinn er gjennomført. Resultater er ikke klare 
• I uke 42 blir skolemat introdusert. Blir levert av Blå Kors i porsjonspakninger.  
• Operasjon Dagsverk blir gjennomført 2. november. Elever kan jobbe en dag for å samle inn penger til årets 

tema «Skuddsikker fremtid» som støtter ungdom i Colombia. Det er et ønske at elevene allerede nå prøver 
å finne seg en jobb hvis de ønsker å delta på OD-dagen. Dagen er frivillig. Skolen har alternativt opplegg til 
elever som ikke deltar. 

• Assisterende Rektor (Øystein Skau) fungerer midlertidig som rektor på Sollerudstranda Skole 
• GSI rapportering er gjennomført (Grunnskolens Informasjonssystem). Øraker har færre elever i år som gir 

lavere inntekt. Samtidig er det flere elever med vedtak om spesialundervisning. Man får et klarere bilde av 
budsjett til nyttår og hvordan den økonomiske situasjonen til skolen blir fremover 

• FAU og Elevråd har samlet fått 40,000 kr fra Oslo Kommune til anti-mobbearbeid for inneværende skoleår. 
Det har ikke blitt tatt opp som tema i elevråd enda, men skolen kan ønske seg at midlene brukes på noe 
som kan aktivisere elevene i friminutt og som kan skape samhold rundt aktiviteter, evt. et miljørom. FAU 
vurderer videre etter å ha hørt hva elevrådet tenker.  

Evaluering av turer:  

• Turer er bra for samhold innad i klassene og på tvers av trinn 
• Lavvoturen på 9.trinn var lavterskel, kostnadsfri og vellykket. Skolen vil fortsette med denne 
• Turen på 10. trinn til Vemork/Gaustatoppen var vellykket. Bra overnattingssted og opplegg. Lærerne 

ønsker at hele trinnet reiser samlet, samt gå til Gaustatoppen i stedet for å ta banen opp. Kan vurdere to 
overnattinger hvis det er kostnadsmessig mulig. Dette må eventuelt tas opp med de ansatte. 

• Turen bør ikke gjennomføres de to første skoledagene etter sommerferien. 
• Skolen er opptatt av å få en tradisjon på turer slik at man ikke begynner på nytt hvert år 

Digitale læreverk vs. fysiske bøker:  

• Skolen underviser i henhold til en læreplan med kompetansemål  
• Det finnes ingen godkjenningsordning av læreverk og fysiske bøker blir utdaterte 
• Skolen abonnerer på «Oslopakka» som er en samling av digitale læreverk, med lydbok funksjon, alle 

elever får hodetelefoner 
• Skolen har gått til innkjøp av fysiske bøker i noen fag (spansk, fransk og mat & helse, norsk, samt noen 

klassesett i matte). Disse bøkene brukes sammen med de digitale læreverkene  



• Læreverk blir kontinuerlig evaluert, det er bl.a. flere fysiske bøker i år enn i fjor 
• Elevene foretrekker færre bøker å bære frem og tilbake 

Behov for to medlemmer til driftsstyret 

• Skolen trenger to foreldrerepresentanter til driftsstyret som er øverste organ for drift av skolen 
• Driftsstyret består av elever, politikere, foreldrerepresentanter og ansatte, samt ledelse på skolen 
• Betalt verv, velges for 2 år (må ha barn på skolen disse åra) 
• Møtes 4-5 ganger i året, på onsdager fra 17-1830 
• Hver FAU representant forhører seg i sine respektive klasser om noen foreldre ønsker å sitte i 

driftsstyret 

2 Informasjon fra FAU leder 

• FAU leder informerte om vedtekter, formål med FAU. FAU = skolehelhetlig og foreldremedvirkning 
(«utenriks») – Klassekontakt = fokus på klassen («innenriks»).  

• FAU leder lager utkast til en «håndbok» for FAU/klassekontakter som det blir enighet om i neste møte. 
Formålet med denne er informasjon og skal deles ut til nye representanter fremover. 

• Informasjon om Gratisprinsippet. Innsamlinger og eventuelle dugnader skal være anonyme (SPLEIS) og 
reelt frivillige. Spleis skal knyttes til trinnest FAU konto. Ingen lister skal føres og man skal være varsomme 
med press/purring 

• FAU har mottatt støtte fra UDIR for turen til Vemork/Gaustatoppen for nåværende 10. trinn. Det blir fattet et 
vedtak på neste møte der man ser på disposisjon av disse midlene  

• To kontoansvarlig ble oppnevnt (Julien Kerob for 8. trinn og Guro Aurtande for 9. trinn) 
• Nestleder må velges neste møte, for to år 
• Ny leder bør velges på tampen av skoleåret for å få overlapp med nåværende leder 

3 Aktiviteter fremover  

• På tampen av forrige skoleår var det tydelig at foreldre ønsker at FAU skal engasjere seg i flere 
miljøskapende aktiviteter for elever og foreldre (på tvers av trinn og årskull). Skolen stiller samlingssalen til 
disposisjon. Hver FAU representant forhører seg i sine respektive klasser om noen foreldre ønsker å 
sitte i en aktivitetskomite.  

• FAU leder har hatt dialog med SALTO koordinator i bydelen, og de er interessert i å samarbeide med FAU 
om et felles arrangement rettet mot foreldre om Rus og Ungdom. SALTO koordinator deltar på neste møte 
i november for å gi informasjon om hvordan de er organisert i bydelen og hva slags tilbud som finnes.  

• Det ble gitt informasjon til 8. trinn i forhold til planlegging av aktiviteter som kan avholdes for å skaffe 
finansiering til en tur i 10. trinn. FAU leder sender ytterligere informasjon til 8. trinns representanter 

• Planlegging av skoleball på 10. trinn er i gang. En gruppe er nedsatt og første møte blir avholdt i uke 41. 
Planer for selve ballet blir presentert i neste møte (November) 

• Innsamlingsaktiviteter på 9. trinn til skoletur blir igangsatt. FAU leder sender informasjon om turen til 
Vemork/Gaustatoppen til 9. trinns representanter slik at de kan initiere planlegging 

4 Annet 

• Det var meldt inn en sak om mobilfrie friminutt. FAU diskuterte litt frem og tilbake, tema som engasjerer 
med mange forskjellige meninger. Det var enighet om å forfatte noen punkter til neste FAU møte som da 
kan diskuteres, som eventuelt kan tas videre til elevrådet og skolemiljøutvalget (SMU).  

• Det ble også tatt opp en sak om russefeiring på videregående. Linken nedenfor ble delt og det oppfordres 
til å snakke med ungdommen sin om dette. Det kan eventuelt vurderes å ha et eget møte på 10. trinn om 
dette mot slutten av skoleåret - https://www.gd.no/ta-tak-ungdomsskoleforeldre-spar-dere-for-tre-ar-med-
russepress/o/5-18-1727654?fbclid=IwAR1zI5IsTzWJVyZOmgvJE8jfqf_gI-
Q8Fx59sLS8FRPV6UWXvvui2hZ2pTs 

5 Vedtak 

• Ingen 

https://www.gd.no/ta-tak-ungdomsskoleforeldre-spar-dere-for-tre-ar-med-russepress/o/5-18-1727654?fbclid=IwAR1zI5IsTzWJVyZOmgvJE8jfqf_gI-Q8Fx59sLS8FRPV6UWXvvui2hZ2pTs
https://www.gd.no/ta-tak-ungdomsskoleforeldre-spar-dere-for-tre-ar-med-russepress/o/5-18-1727654?fbclid=IwAR1zI5IsTzWJVyZOmgvJE8jfqf_gI-Q8Fx59sLS8FRPV6UWXvvui2hZ2pTs
https://www.gd.no/ta-tak-ungdomsskoleforeldre-spar-dere-for-tre-ar-med-russepress/o/5-18-1727654?fbclid=IwAR1zI5IsTzWJVyZOmgvJE8jfqf_gI-Q8Fx59sLS8FRPV6UWXvvui2hZ2pTs
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